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Szanowni Państwo!
Pragnę wyrazić szczególne uznanie dla organizatorów 4. Festiwalu Filmów
Polskich „Wisła” w Moskwie.
Festiwal, prezentujący rosyjskiej publiczności najciekawsze filmy polskich
mistrzów kinematografii, niewątpliwie stanie się znaczącym wydarzeniem
na scenie kulturalnej obu krajów. Projekt ten sprzyja umocnieniu historycznie
ukształtowanych relacji między Polską a Rosją.
Serdecznie witam wszystkich uczestników Festiwalu w Moskwie i życzę
nowych sukcesów twórczych!

Z poważaniem,
Jurij Łaptiew
Doradca Prezydenta Federacji Rosyjskiej


